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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:3108 Trafiksäkerhet vid järnvägsövergångar

Statens haverikommission kritiserar Trafikverket efter tågolyckan utanför 
Hofors. En lastbil med släp fastnade på en järnvägskorsning i mars i fjol; 
orsaken var ett tjockt lager is som borde ha hyvlats ned, rapporterar SR P4 
Gävleborg. Lastbilen rammades i 100 kilometers hastighet, och 18 personer på 
tåget fick lindriga skador.

Trafikverket får kritik på flera punkter, bland annat finns inga konkreta planer 
på att göra korsningen säkrare trots att Banverket redan för elva år sedan 
bedömde att korsningen var farlig. Det är naturligtvis av avgörande betydelse 
att såväl bilister som tågresenärer ska kunna färdas tryggt och säkert utan risk 
för olyckor som beror på bristande underhåll och vinterväghållning. 

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att säkerställa att liknande olyckor 
inte sker i framtiden

………………………………………

Lars Beckman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-06-03
Besvaras senast
2021-06-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


